
İL : DENİZLİ 

TARİH : 17.11.2017 

  يمِ بِسْمِ اللّهِٰ الرَّحْْهنِ الرَّحِ 
ُ وَرَسُولهُُ  وَمَا كَانَ لِمُؤْمِنٍ وَلََ مُؤْمِنَةٍ إِذَا قَضَى اللَّّ

يَ عْصِ اللََّّ  يَكُونَ لََمُُ الْْيَِ رَةُ مِنْ أَمْرهِِمْ وَمَنْ  أَمْرًا أَنْ 
 وَرَسُولَهُ فَ قَدْ ضَلَّ ضَلََلًَ مُّبِينًا

: قاَلَ رَسُولُ اِلله صَلَّى اللهُ عَلَيْهِ وَسَلَّمَ   

كْتُمْ  مَا تَضِلُّوا لَنْ  أَمْرَيْنِ  فِيكُمْ  تَ ركَْتُ   تََسََّ
نبَِيِٰهِ  وَسُنَّةَ  ، اللهِ  كِتَابَ :  بِِِمَا   

SÜNNETİN DİNDEKİ YERİ 

Muhterem Müslümanlar! 

Okumuş olduğum ayet-i kerime‘de yüce 

Allah şöyle buyuruyor: “Allah ve Resulü bir 

işe hüküm verdiği zaman, inanmış bir erkek 

ve kadına o işi kendi isteklerine göre seçme 

hakkı yoktur. Her kim Allah ve Resulüne 

karşı gelirse, apaçık bir sapıklığa düşmüş 

olur.”
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Okumuş olduğum hadisi şerifte ise Hz. 

Peygamber (sav) şöyle buyuruyor. “Ey 

Mü’minler! Size iki emanet bırakıyorum. 

Onlara sımsıkı sarıldıkça yolunuzu hiç 

şaşırmazsınız. Bu emanetler, Allah’ın kitabı 

Kur’an ve O’nun Peygamberinin 

sünnetidir.”
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Aziz Müminler! 

Sünnet kelimesi sözlükte “izlenen yol, 

yöntem, örnek alınan uygulama” gibi anlamlara 

gelir. Terim olarak ise; Hz. Peygamber (sav.) 

efendimizin söylediği her türlü söz, fiil ve 

onayladığı şeyler şeklinde tanımlanır. Hz. 

Peygamber (sav.) efendimizin sünneti müminler 

için açılan bir yoldur. Her kim bu hak yolun 

yolcusu olursa Rabbin rızasına, dünyada ve 

ahirette ebedi kurtuluşa nail olur.  

Muhterem Müslümanlar! 

Son ilahi nizam olan İslam dinin iki ana 

kaynağı vardır. Bunlardan ilki tek bir harfi dahi 

değişmemiş ve değişmeyecek olan Kuran’ı 

Kerim diğeri ise bu Kuran ayetlerinin hayata 

uygulaması konusunda tefsiri ve açıklaması 

konumunda olan Sünneti Nebevidir. Bizler 

Sünneti Seniyye ile rabbimize bizi yaklaştıran 

namaz ibadetinin şekil ve mana yönünü, 

malımızı bereketlendiren zekâtın hangi maldan, 

nasıl ne şekilde verileceğini, bir sabır eğitimi 

olan orucun nasıl ve ne şekilde tutulacağını, 

Müslümanların günlük hayatlarında karşı 

karşıya oldukları birçok meselenin hükmünü, 

hâsılı dinin birçok emrini Sünneti Seniyye ile 

öğrenip hayata tatbik ederiz. Bu açıdan 

bakıldığında Allah Resülü’nün, dine dair söz fiil 

ve uygulamaları olan sünnet; sahih inancın, 

makbul amelin, hâsılı İslam Dininin mütemmim 

cüz’üdür, tamamlayıcı unsurdur. Bu gün bilinçli 

ya da bilinçsiz olarak sadece “Kuran bize 

yeter” diyerek ortaya atılan din anlayışı özü 

itibariyle Kuranı Kerimin ruhuna aykırıdır. 

Çünkü Rabbimiz Kerim Kitabımızda bizlere 

kendisiyle birlikte resulüne inanmayı
3
, ona ittiba 

etmeyi
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 helal kıldıklarını helal, haram 

kıldıklarını ise haram addetmemizi 

emretmektedir.
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 Dolayısıyla Peygamberimizin 

sünnetini kabul etmeyen bir anlayış asla İslam 

anlayışı olamaz, onun örnekliğinden kendini 

müstağni gören bir mümin düşünülemez. 

Kardeşlerim! 

Gelin bizler de bu ikazlara kulak verelim. 

En büyük emanetimiz olan Kuran ve Sünnete 

sımsıkı sarılıp hayatımızın mihenk taşı yapalım. 

İlahi emirleri ve nebevi öğretileri yaşayarak 

sahip çıkalım. 

Hutbemi Kutlu Nebi’nin şu hadisi şerifiyle 

bitiriyorum: “Haberiniz olsun, rahat 

koltuğuna otururken kendisine benim bir 

hadisim ulaştığı zaman kişinin; Size bu 

Kuran yeter, onda nelere helal denmişse onu 

helal biliriz, nelere de haram denmişse onu 

haram addederiz, diyeceği zaman yakındır.”
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Rabbim bizleri, hayatını Kur’an ve 

Sünnete göre yaşayanlardan eylesin. 
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